



La version française est ci-dessous

Community Foundation of Newfoundland and Labrador

freetoplay@cfnl.ca | cfnl.ca/freetoplay

HOW TO APPLY

Your community foundation is running a participatory process:

- 1) [Reach out](#) to your community foundation directly for details on how to participate.
- 2) Create an account and register your organization in the [application system](#). Please note: you do not need to fill out the full application. Registration only.

FUNDING REQUEST RANGE

[Reach out](#) to your community foundation directly.

COMMUNITIES SERVED

- Newfoundland and Labrador

Before you begin your application, review the [Applicant Guide](#) for details about the program, including eligibility and funding objectives.

Community Foundation of Newfoundland And Labrador

freetoplay@cfnl.ca | cfnl.ca/freetoplay

COMMENT SOUMETTRE UNE DEMANDE

Votre fondation communautaire met en œuvre un processus d'octroi participatif de subventions :

- 1) [Communiquez directement](#) avec votre fondation communautaire pour en savoir plus sur la participation au programme.
- 2) Créez un compte et inscrivez votre organisme dans [le système de demande](#). Remarque : vous n'avez pas besoin de remplir une demande complète.

FOURCHETTE DE FINANCEMENT

[Communiquez directement](#) avec votre fondation communautaire.

COMMUNAUTÉS DESSERVIES

- Newfoundland and Labrador

Avant de commencer le processus de demande, veuillez lire [le Guide de demande pour en savoir plus sur le programme](#), notamment sur les critères d'admissibilité et les objectifs de financement.